
В съответствие с разпоредбите на чл. 26, ал. 3 и ал. 4 от Закона за 
нормативните актове, правя предложение относно общественото 
обсъждане на Наредба No18, касаеща въвеждане на нови по-
високи данъци на територията на Община Разград. Моето предложение е 
всички ставки да останат на минимума, а именно:  

1.    Данък върху недвижимите имоти  

Ставката да остане 2 промила 

2.    Данък при придобиване на имущества по дарение и по възмезден 
начин, в частта касаеща възмездното придобиване на 
имущества  

Ставката да остане 2.4 % 

3.    Данък върху превозните средства  

Ставките да останат сегашните 
Имуществен показател: 
а) до 55 kW включително - 0,34 лв. за 1 kW; 
б) над 55 kW до 74 kW включително - 0,54 лв. за 1 kW;  
в) над 74 kW до 110 kW включително - 1,10 лв. за 1 kW; 
 г) над 110 kW до 150 kW включително - 1,23 лв. за 1 kW; 
 д) над 150 kW до 245 kW включително - 1,60 лв. за 1 kW; 
 е) над 245 kW - 2,10 лв. за 1 kW.  

Мотиви:  

1. Около 99,99% от населението на Община Разград НЕ са футболисти на 
Лудогорец и средния доход на хората в общината е вероятно в топ 5 на 
най-ниските за България. Разград не е Търговище, Велико Търново или 
Благоевград както правите аналогии. Разходете се и вижте как са уредени 
тези градове и после вижте Разград ! 

2. Считам, че стойността на данъците трябва да е пропорционално 
адекватна на пътната и жилищна инфраструктура в общината. Тъй като не 
може без данък, то поне да е на допустимия минимум.  

3. Екологичното състояние на града, въздух, вода и река Бели Лом е 
катастрофално.  

4. На фона на рязко поскъпналия живот в България поради непрестанни 
повишения на цените на ток, вода, парно, горива, застраховки, храни и т.н., 



и, имайки предвид ниския рейтинг на кмета и управляващите в общинския 
съвет мисля, че най-доброто, което можете да направите, е да „съжалите“ 
гражданите, които са ви избрали. 

С неуважение,   

Н.Е.Ш., живущ в град Разград 

 


